

De raad van de gemeente Schiermonnikoog;

Gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders van 11 maart 2010;

B E S L U I T:

in de commissie overleg bootdiensten Schiermonnikoog (COBS) d.d. 24 maart 2010 de voorkeur van de raad voor scenario B kenbaar te maken onder de voorwaarde, dat er voldoende maatregelen worden getroffen om onaanvaardbaar nadelige gevolgen op te vangen.

Aldus besloten in de openbare vergadering van 23 maart 2010,

voorzitter (L.K. Swart).

griffier (S.T. van der Zwaag).